
Pénteken már nagyon vártam, hogy vége legyen a melónak. 

Munkatársaim csak nézték a nagy hátizsákomat, amibe a cuc-

caimat pakoltam a 3 napra. Volt, aki azt hitte, hogy kirakott ot-

thonról  a barátnőm . Pontban 5-kor elindultam a találkahelyre, 

ami a Bach csomópont volt. A sok dugóhoz képes elég gyorsan 

odaértem. Jóval előbb, mint Petiék. Még sose voltunk ilyen 

miniturnén, kíváncsi voltam, hogy fog elsülni a 3 koncert. Vajon 

hányan lesznek ránk kłváncsiak, fognak-e cd-t, kitűzőt vásárolni. 

Egyáltalán ismernek-e minket.

Veszprém felé az út kellemesen telt az előbb szemerkélő, majd 

időnként zuhogó esőben. Végig nagyon éhes voltam, de csak két 

almával tudtam csillapítani éhségemet. Sajgott a két térdem is 

valamiért, eléggé fáradt voltam az aznapi melótól. Vittük 

az egész dobot, valamint a fejeket és egy gitárládát. Egy nagy 

utánfutóval indultunk útnak, melyet egy vízhatlan ponyvával 

takartunk le. A rögzítést pókokkal oldotta meg Peti. Az út során 

esett az eső, de a cuccok csak minimálisan lettek nedvesek, nem 

történt károsodás. Végig régen hallgatott zenéket szelektáltam 

a többiek legnagyobb örömére Kicsi, Zoli és Peti mp3-as leját-

szójából. Megint be kellett ismernem magamnak, hogy kurva jó 

zenéim vannak otthon, de nincs időm hallgatni őket.

Elég gyorsan leértünk Veszprémbe, nem volt probléma a hely 

megtalálása sem. Érkezés után vettük észre, hogy út közben 

defektet kaptunk. Ez volt az utolsó csepp Peti poharában és jött

a szokásos hisztije. Én már hozzá vagyok szokva, nem ért 

váratlanul. Ilyenkor egy kicsit hagyni kell, meg kell kérdezni se–

gíthetünk-e stb. és egyből jobb kedve lesz. Szerencsére gyorsan 

el szokott múlni az öt-perce. A szervezésért én voltam a felelős, de 

miután én, én vagyok, ezért pár dolog nem volt teljesen lefixálva 

a bulik körül. Többek közt a helyszínen szerzett szállást Sanyi 

(The Buttholes), valamint a cuccokat lehozó 

utánfutó elhelyezése is 

kérdéses volt egy ideig, 

de megoldódott ez is. 

Sanyinak csütörtökön 

szándékoztam küldeni 

egy sms-t, hogy 

számítunk a szállásra, 

de nem rossz tele-

fonszámra küldtem 

el az üzenetet. Már 

úgy volt, hogy 

visszamegyünk 

B u d a p e s t r e , 

de végül 

is maradtunk 

a buli után.

Kipakoltunk mindent, majd kint bandáztunk a hely 

előtt. Egyrészt azért, mert rohadék sokan voltak és 

az első zenekar se tudott lekötni. Még a nevüket se tudtam 

meg, minden esetre elég jól tolták a feldolgozásokat. Nem punk

dalokra kell gondolni, hanem 60-as, 70-es, minttudomén 

milyen éves feldolgikat kapott a közönség. Laci Butthole 

elég jól tolta a táncit egy lánnyal. Én már vártam a bulinkat, 

szóval nem nagyon oldódtam fel. Inkább aggódtam 

az elfogyasztott sörök miatt. A zenekar után felpakoltuk

a cuccainkat, beállítottam a dobot, kiosztottam a számsor-

rendeket és el is kezdtük a koncertünket. Nem volt sok 

hangcuccunk, de a színpad olyan kicsi volt, hogy én épp, hogy 

nem estem le a színpad vége és a fal közé. Koncertünk alatt 

elég nagy lehetett a nyomulás a színpad előtt, mert néha úgy 

megborult Zsopa gitárerősítője, hogy azt hittem meg kéne állni 

a koncerttel. A rajongásból, a közönségből nem sokat 

érzékeltem, egyrészt nem láttam semmit Zoli mi-

att, másrészt dobolás közben általában annyira 

kikapcsolok, hogy nem figyelem mi történik körülöttem. 

Szóval jó buli volt, a közönség is bemozdult. Ráadást most se 

nyomtunk, ez pár embernek nem tetszett. Utólag visszagondol-

va nem állt volna semmiből elnyomni még egy számot, de hát 

ezt már nem lehet visszacsinálni. Koncertünkön voltak hibák, de 

nem vagyok a Dream Theater dobosa, szóval nem gyakoroltam 

egész éjjel egy-két hiba miatt. Utánunk következett a Redline 

Offside. Ezen a bulin vettem meg a legutóbbi split cd-jüket, 

szóval akkor még nem vágtam, hogy milyen jó kis anyag rejlik 

a plasztik lemezen. Számomra már azért megérte megnézni 

a bulijukat, mert láthattam az egyik kedvenc dobosomat játszani. 

Imádom Ördi dobolását nézni. Nagy sikert aratott a próbatermes 

ventilátorom is. Sajnálom, hogy azóta feloszlott a csapat.

A koncertek után cuccolás következett, 

majd elindultunk 

szállásadónkhoz, Ed-

ithez. Szokás szerint 

megint volt egy kis vita

a csapaton belül, mert 

volt aki előre ment, volt 

aki lemaradt. Hát ez van. 

Megérkezéskor befészkeltük 

magunkat a konyhába, mert 

már egy rakás ember bénázott 

az ideiglenes otthonunkban. 

Peti és Csilla hamarosan elment 

aludni, mi meg leugrottunk 

kajáért meg sörért egy közeli 

é j j e l - nappaliba. Rizset főztünk és elég 

sokáig söröztünk. Lassan elcsöndesedett a lakás, majdnem min–

denki elindult hazafelé, illetve aludni. Én is elég készen voltam 

már hajnal felé, de mivel nem volt hol aludni, ezért Zsopával a vir-

rasztást választottam. Megittuk a maradék Becherovkát és része-

gen dumáltunk komoly dolgokról. Biztos nektek is volt már ilyen. 

Ilyenkor lehet a legjobban kisírni, hogy mivel van tele a tököd és, 

hogy mi változott az elmúlt időszakban. Na mindegy. Reggel még 

kiürítettem a beleimet és kis bénázás után elindultunk. Zsopa és 

én tök készen, többiek fitten, illetve majdnem fitten. Első utunk 

az utánfutóhoz vezetett, bedobáltuk a kocsiba a cuccainkat, 

majd célba vettük a veszprémi Tesco-t. Út közben találtunk egy 

gumiszerelő műhelyt is. Kiraktuk Petivel a többieket az áruháznál 

és elugrottunk megjavíttatni a tönkrement gumit. Olcsóból meg-

úsztuk a defektet. Én a reggelit kihagytam, eléggé részeg voltam 

még mindig. Inkább ittam egy gyógysört. Kiderült, hogy éppen 

sör ak-

ció volt, 

e z é r t 

m é g 

b e n é z -

tem az 

üzletbe 

és vet-

t e m 

4 do-

boz sört és kaptam hozzá még 2-őt ingyen. Vásárlás előtt még 

elnéztem a mellékhelységbe, onnan kijőve egy kicsit meg-

szédültem, de szerencsére nem estem el. Megtette a hatását 

az elfogyasztott sör. Végre valahára sorozatos bénázásaim után 

elindultunk a magyar tenger felé. Én az utat végig aludtam és

a parton is sikerült egy fa alatt úgy másfél órát szunyókálnom. 

Rám fért már egy kis pihenés, már vagy 30 órányi talpon lét után 

(meló+koncertek=nagyon fáradt voltam).

A kis pihi nem volt elég, mert Salgótarján felé eléggé paprikás 

hangulatban voltam, egyszerűen minden idegesített. Töb-

biek, lehet nem érzékeltek ebből semmit, de belül tomboltam. 

Nem fértem el, már kezdtem büdösödni stb. Nem tudom mikor 

érkeztünk meg a Klubházhoz. Elég korán lehetett, mert kezdésig 

nagyon sok idő telt el. Utálok ennyit várakozni. Sok zenekar 

játszott előttünk és kb. fél 11 körül foglalhattuk el a színpadot, 

addig előkerültek a teszkós bónusz sörök és a szülinapi bulimról 

megmaradt Jagermeistert. Az alkoholos italok elfogyasztásában 

nagyban segített a pesti csapat, ami közeli haverokból tevődött 

össze. Sokáig bénáztunk a hangosító bácsival. A hely eléggé 

v i s s z h a n g o s 

volt, kértük, 

hogy csak a do-

bot és az éneket 

h a n g o s í t s á k 

ki egy kicsit. 

Mintha meg 

se hallották 

volna. Mindent 

kihangosítot-

tak a tech-

nikusok, kifelé 

nem tudom 

milyen lehe-

tett a hangzás, 

a színpa-

don nem sokat hallottam a lábdobból. Egy nagyon király 

Egy beszámlót olvashattok a tavaly tavasszal lezajlott 
miniturnénkról. Kicsit késve kerül publikálásra, de hát jobb 
később, mint soha.

3 NAP,  3 BULI, 10 ÓRA ALVÁS...
Nesze miniturné 2006 tavasza - Veszprém - Salgótarján - Dorog



Tama dobcuccon játszottam, de én elég kényes vagyok, 

szóval lehet az enyém jobb lett volna. Koncertünkön nem 

volt nagy tömeg, így a mi hangulatunk se volt a tetőfokon. 

Az utolsó fellépőnél a Reflectednél már megint Zsopával 

dumcsiztunk a zenélésről és úgy mindenről általában. Egy pil-

lanatban egy srác jött oda hozzánk, és azt mondta, hogy számára 

mi voltunk a legjobbak az este folyamán. Király!!! ;-) A szállás 

Gábornál volt. Ő egy tök szerény srác, szinte alig szólalt meg 

tartózkodásunk alatt. Remélem, nem okoztunk nagy felfordulást. 

Még netezni is tudtam a buli után, talán 4 körül kapcsoltam ki 

a gépet. Ez lett a vesztem, mert a földön aludtam (Gábor is).

 Annyira nem fáztam, de azért éreztem, ahogy a kölcsön hálózsák 

lassan átveszi a padló hidegét…  Reggel 9-kor persze egy 

telefon ébresztett, ami éppen a fülem mellett volt a cuccok 

között. Köszi Kicsi! Visszaaludni már nem tudtam, szóval vala–

hogy előkerítettem a tv távirányítóját és mesékkel riogattam 

a többieket. Hajnalban én feküdtem le utoljára, de reggel én 

mentem elsőként tusolni. Jólesett végre megtisztulni egy kicsit. 

Fogat is mostam és nagyon jó érzés volt, kissé mintha visszatért 

volna az életkedvem is. Délre mentünk vissza a helyen hagyott 

cuccokért, kocsiért, utánfutóért. A reggelit megint a Tesco-ban 

vásároltuk. Aztán elindultunk egy jó kis parkos pihenőhelyet 

találni, ahol kellemesen meg lehet kajálni, pihenhetünk egy 

keveset. Egy ideig nem találtunk semmilyen pihenőhelyet. 

Peti kitalálta, hogy nézzük meg Hollókőt. Úgy is itt vagyunk, 

még nem láttuk Hollókőt, tók jó lesz. Elég sokat kocsikáztunk, 

majd megérkeztünk Hollókőre. Találtunk egy jó kis játszóteret, 

ahol megreggeliztünk. Hollókőből persze nem néztünk meg 

semmit, lusták és fáradtak voltunk egy kis sétához. Dorog felé 

az út gyorsan eltelt. Az utazás alatt kiderült, hogy Zoli volt 

az, aki én előző nap. Eléggé le volt rongyolódva az előző esti 

iszogatás miatt. Dorog határában találkoztunk a Left zenekar 

énekes – gitárosával, aki elvezetett minket a Kacsába. A hely egy 

szabadtéri kocsma, az oldalában egy félig fedett színpaddal. Elég 

sok ember volt már ekkor délután a helyen. Reméltük is, hogy na 

majd itt elviszik az összes cd-t. Tiszteletét tette sok a PunkOpti-

mum turnén szereplő punk zenekar, mert előző nap volt a turné 

utolsó állomása Esztergomban, ami nincs messze Dorogtól. 

A hangbeállás itt kb. 5 percig tartott és szerintem a cuccokhoz 

képest nagyon is jól szólt a motyó. A dob itt nem volt hipper 

csilli-villi, de nagyon kényelmes volt, élmény volt rajta játszani. 

Ennyi nekem elég is volt. Szerintem jól játszottunk, de a közön-

ség nem nagyon vette a lapot. Igazából engem ez nem nagyon 

zavart, az viszont igen, hogy buli után alig tudtam a pulthoz 

verekedni magam egy jól megérdemelt sörért. Jó volt a hang-

szerem, jól játszottunk ennyi nekem elég. Niki fel is vette a bulit 

mp3 lejátszóval és szerintem tényleg jó lett (ha kell szólj és kiírom 

neked). Talán legközelebb már nagyobb sikerünk lesz, elszórtuk 

a magvakat, majd jövünk aratni. A Left jól nyomta, bár nem 

az én zeném. A Pennywise nem kedvenc zenekarom, de a Fuck 

Authority c. számuk nagyon bejön. Hát itt hallhattam élőben is 

feldolgozás formájában és nagyon tetszett. 

Koncertünk után elkezdtem keményen sörözni. Hazafelé a kocsi-

ban Ossian hallgattunk. Hiába, a vér nem válik vízzé. Mire a Blaha 

Lujza térhez ért a kiscsapatunk én már nagyon kész voltam, még 

megcsörgettem Sas haveromat, a további tütüzés reményében, 

de szerencsére nem hívott vissza. Hazaértem, kajáltam, letusol-

tam és nyugovóra tértem.  

Zenekarunk jelenleg próbálja összeszedni magát. Elég nehezen 
megy a dolog, de akkor is kiadjuka  következő lemezünket és 
megpróbálunk sok bulit leszervezni!

Jogsi, emlékszel, hogy 
mikor ismertük meg 
egymást? Mióta vagy-
unk barátok?

Pontosan nem tudom, de nem most volt az biztos. Kb. 6-7 
évvel ezelöttre tippelnék. Még javában rockerek voltunk, 
neked még akkor hosszú volt a hajad:D. Közösen merész-
kedtünk le elöször hc bulikra, azt sem tudtuk mi van, bár még 
most sem tudjuk. hehe Megismerkedésünk után nemsokkal 
már jóbarátok is lettünk, ami szerencsére azóta is tart, bár 
utállak:D

Milyen zenéket hallgatsz? Mik azok, amelyek 
szerinted igazi alapzenék? Sorolj fel párat.
Hát elég sok féle zenét meghallgatok most már,de mindig is 
gitárzenét hallgattam, pl kb 12 éves koromban queen, aztán 
jott ugye a rockerkorszak, Pokolgép, Ossian, Moby Dick,
Metallica stb., majd lassan megismertünk hc zenekarokat 
és itt úgy néz ki le is ragadtunk. Most sorolhatnám reggelig, 
hogy mik azok a zenekarok amiket szeretek, igy csak meg-
emlitek párat, amik közel állnak hozzám és zenei izlésem-
hez: Faith No More, Fantomas és szinte minden Mike 
Patton örület, Deftones, Defdump, Hatebreed, 25 ta life, meg 
minden amiben nincsen gitárszóló:D, bár mostanában be-
jönnek a metálok is, vagyis...mittomén!

Mit gondolsz azokról az emberekről, akik lejárnak a 
Rózsaszirom Diszkókba?
Témánál vagyunk. :-) Nem gondolok semmit, kur-
va jó nézni, ahogy az amúgy abszolut nem ilyen 
diszkó zenét hallgató emberek ropják a táncot és jól ér-
zik magukat reggelig. Meg nyalják egymást. meg szex 
a wc-ben meg minden.

Hogyan győznél meg valakit arról, hogy a Rózsaszi-
rom Diszkó nagyon jó buli és megéri lejönni?

Sehogy! Minek győzzek meg bárkit is, akinek nem tetszik 
az nem jön és kész.
Milyen zenéket játszotok? Mi alapján?
Hát most már mindent, de inkább ugye a 80-as 90-
es évek disco slágerei vannak elönyben, de megy 
Fekete Pákótól kezdve  Hammerfall-on át Dévényi Tibi 
bácsiig minden. Robi néha megőrül és Scootert rak be, pedig 
az mi rossz:D Vagy Krisztina Aglerát. Amúgy meg ami van, 
amire lehet táncolni. Különben is, a sok részegnek nem min-
degy? hihi

Honnan jött az ötlet, hogy elkezdjél rózsaszirom-
kodni? Hogy kezdődött egyáltalán a dolog?
Ilyen disco csapásokat mindig is tettünk be házibulikon, 
ha 1-2-t, de akkor is. Hát erre lehet mulatni igazán! Van, 
aki persze nem szereti, de hát nem lehetünk egyformák. 
Ők mindig hazamennek és sunyiban Dr. Alban-t hall-
gatnak. Szerintem. Persze lehet hogy nem. De szerintem 
igen. Vörös Yukban régebben segítettem Slekinek 
koncertek között meg után zenét megszólaltatni a cd leját-
szókban. Egyszer valahogy beraktam egy ilyen dizsi szá-
mot és mindenki megőrült, táncolt, meg minden. Persze 
tetszett, hogy másnak is bejön ez, nem csak nekünk, ezért 
szép lassan rendszeressé vált a dolog. Csináltunk Robival 
egy válogatás cd-t és innen már nem lehetett megál-
lítani. A Rózsaszirom név pl. nem is olyan régi, még barom 
öcsém találta ki.

Mit üzensz a fanzinem olvasóinak?
Ne keressetek mordozsát, mert egy kárlint nehezebb dum-
mantani, mint mégsem!!!

Csináljunk már valamit hétvégén... Ötlet?
Mindegy... Úgyis piálás lesz a vége... Vagy ugorjunk le Bank-
ba...

Rózsaszirom Diszkó? Az meg mi a fene?
Jogsit nem sok embernek kell bemutatnom. Ha te mégsem is-

mered akkor itt az ideje, 
hogy elolvasd ezt a kis 
rögtönzött e-mail interjút. 
Jó szórakozást!


